



Since 1981

# 義大利7日精選 ITALY 7 DAYS



歐洲

## 行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊米蘭, 威尼斯, 佛羅倫斯, 羅馬, 梵蒂岡。
- 包國際來回機票, 舒適酒店, 專業中/英語領隊沿途作詳細解說, 觀光為主, 包船票, 包門票。
- 精心安排每日早/晚餐, 中式或當地餐。
- Tour of Milan, Venice, Florence, Rome, Vatican.
- Includes Int'l air ticket, deluxe hotel with daily breakfast and dinner (Chinese or local style),
- Professional Chinese/English-speaking tour escort throughout the trip; comprehensive itinerary and appropriately-timed schedule, admissions where applicable..

## 1 美國 - 米蘭(義大利) U.S.A. - MILAN (ITALY)

搭乘豪華客機向義大利進發, 飛往世界聞名時裝之都“米蘭”。  
Overnight Trans-Atlantic flight to Milan, the World's Fashion Capital.

## 2 米蘭(早餐) MILAN (D)

抵達米蘭後, 參觀獨特的哥德式建築“米蘭大教堂”, 其宏偉的外形, 令人歎為觀止, 位於教堂左側之艾曼紐二世拱廊, 有“米蘭客廳”之稱。參觀世界七大歌劇院之一的史卡拉歌劇院, 流覽這個充滿領先流行趨勢的都市, 享受購物之樂趣。

酒店: Crown Plaza or similar

Upon arrival in Milan, sightseeing tour includes the Magnificent Gothic Duomo, the Glass-Domed Galleria and the Famous Opera House “La Scala”. In this afternoon, a leisure time will be arranged.

## 3 米蘭 - 維洛娜 - 威尼斯(早晚餐) MILAN - VERONA - VENICE (B/D)

今天向羅蜜歐與茱麗的故鄉 - 維洛娜進發, 暢遊市中心的卜納廣場, 圓型劇場, 及聞名茱麗葉之家。繼後, 前往著名水都“威尼斯”; 抵達碼頭後, 轉乘汽船往參觀聖馬可大教堂及鐘樓; 教堂內部以金箔為主調, 鑲嵌各種聖經故事的繪畫。遊覽道奇宮、嘆息橋, 並安排參觀著名於世的水晶玻璃工廠。

酒店: Hotel Anthony Venice or similar

Proceed to Venice via Verona. Visit a glass blowing factory in Verona. Sightseeing tour to see Juliet's Balcony & Roman Area. Upon arrival in Venice, a city tour includes St. Mark's Square, Doge's Palace, and the Bridge of Sighs.

## 4 威尼斯 - 佛羅倫斯(早晚餐) VENICE - FLORENCE (B/D)

早餐後, 前往文藝復興發源地 - 佛羅倫斯, 市區遊包括參觀古城, 聖母百花大教堂, 天堂之門、但丁之家、市政廳廣場, 安排參觀義大利精美有名的皮件店。

酒店: Wall Art Hotel or similar

Today, We will arrive Florence, cradle of Renaissance, an orientation tour includes Michelangelo Square, Old Palace, Old Bridge, Signoria Square and Duomo. We also will have a Chance to Shop in a Major Leather Factory Store.

## 5 佛羅倫斯 - 比薩 - 羅馬(早晚餐) FLORENCE - PISA - ROME (B/D)

今日驅車前往中世紀古城-比薩, 參觀列為世界八大奇景之一的比薩斜塔, 大教堂及受洗堂等, 前往文藝復興時期之重要山城西恩那、平民宮、大教堂、康波廣場等。

酒店: Holiday Inn or similar

Morning, Proceed to Pisa for visiting the Leaning Tower of Pisa, and The Square of Miracles. Late afternoon, We will drive southwards to Rome

## 6 羅馬 - 梵蒂岡 - 羅馬(早晚餐) Rome - Vatican - Rome (B/D)

羅馬市區遊, 參觀萬神殿, 鬥獸場, 君士坦丁凱旋門、許願池、古羅馬廢墟等。午後前往教皇國-梵蒂岡, 參觀聖彼得大教堂。傍晚前往名店林立的西班牙台階, 團友可瘋狂購物一番。

酒店: Holiday Inn or similar

Today, we will visit St. Peter's Basilica, the largest church in the world, with local guide visiting those amazing buildings. Then we head to the Colosseum and many other famous places, such as Fontana di Trevi Monument, Arch of Constantine.

## 7 羅馬 - 美國(早餐) Rome - U.S.A. (B)

早餐後, 整理行裝, 帶著難忘的回憶, 前往機場, 搭乘豪華客機返回美國。It is “Boun Viaggio” as we transfer to the airport for our return flight to U.S.A. CIAO!



### 規則及團費不包括:

- ※ 燃油費和機場稅。
- ※ 小孩(12歲以下)與成人同房不佔床位, 成人價的85%; 佔床位, 成人價減\$100。
- ※ 司機與導遊小費, 建議小費每人每天10歐元

### Remarks and Excludes:

- ※ Taxes and fuel surcharges.
- ※ For child 12 and under who shares room with two adults, will be charged at the 85% of adult price; if extra bed is required, deduct \$100 from the adult price.
- ※ Driver & tour guide's tips at Euro 10 per day per person.



美國亞洲旅行社  
America Asia Travel Center  
www.americaasia.com



• 蒙市 626-571-2988  
• 羅蘭崗 626-810-4388  
• 爾灣 949-559-8088

• 阿凱迪亞 626-821-1986  
• 喜瑞都 562-402-2558  
• 聖地牙哥 619-400-4827

SOT# 1018680-10

關注美亞假期微信  
獲取更多旅遊資訊與優惠

